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REFERAT FRA GENERALFORSAMLING I STENFELTBAKKEN GRENDELAG 

TORSDAG 18.03.10 

28 husstander var representert. Det hadde også kommet inn 6 fullmakter. 

Punkt 1. Konstituering 

Styreformann Erik Sandøy ble valgt til møteleder og Berit By til referent. Hege 

Linnarsson og Truls Bogevold ble valgt til å underskrive protokollen. Det var ingen 

som hadde innvendinger til innkallelsen. 

Punkt 2. Styrets årsberetning 

Årsberetningen ble oppleste av Erik Sandøy og godkjent av generalforsamlingen. 

Punkt 3. Regnskap 2009 og budsjett 2010 

Regnskap og budsjett som var godkjent på forhånd av revisor, ble godkjent av 

generalforsamlingen. Regnskapet og budsjettet ble gjennomgått av Roald Heitmann 

etter at vi hadde stemt over forslagene som kommer litt lenger ned i referatet. 

Punkt 4. Forslag fra Ingeborg Roald 

Ha mer fokus på fellesområdene bak garasjene langs veien ved dugnadene på feltet. 

Det ble diskutert om at vi skal ha bedre fordeling av oppgaver i forbindelse med 

dugnad bla. ved bruk av nettsiden. Alle vil få spesifiserte oppgaver som trenger å bli 

gjort. 

Punkt 5.1. Forslag om utvidet internett fra Canal Digital. 

45 % av beboerne har bredbåndstilknytning fra Canal Digital i dag.Styret foreslo å 

inngå en rabattavtale med Canal Digital. som gir beboere rabatt på internett. Avgiften 

innebærer at betalingen grendelaget foretar til Canal Digital øker fra 114,- til 144,- i 

måneden pr. husstand. Beboere som har internett abonnement via Canal Digital vil få 

de nye rabatterte prisene automatisk. Det er opp til hver enkelt beboer om man vil ha 

internett fra Canal Digital. Forslaget ble vedtatt med 22 stemmer + 5 fullmakter. Det 

var 6 stemmer imot forslaget.  

Punkt 5.2. Grendelagsavgiften 

Det ble besluttet at grendelagsavgiften skal settes ned til 350,- pr. mnd. Forslaget var 

enstemmig 

Punkt 5.3.1. Forslag om garasjefond. 



Styret anser at det neste store prosjektet for grendelaget vil være utskifting av 

garasjene på feltet. Det er litt forskjellig hvor slitte garasjerekkene er, men de bør 

skiftes i løpet av 6 – 10 år. Styret ser det som eneste mulighet til å få byttet garasjer 

at det blir laget ett garasjefond som kun brukes til nybygging av garasjer. Det ble 

foreslått at avgiften settes til 350,- pr. mnd. Det ble stemt over forslaget og det ble 

vedtatt med 26 stemmer + 6 fullmakter. Det var 2 stemmer imot forslaget.  

Punkt 5.3.2. Første betaling til garasjefondet vil være 01.04.10 

Dette vil si at grendelagsavgiften på kr. 350,- og garasjefondet på kr. 350,- totalt kr. 

700,- innbetales til grendelagets konto. Dette vil bli fordelt til rett konto av 

regnskapsfører. Det åpnes for mulighet til å betale avgiften månedsvis. 

Punkt 6. Fastsettelse av godtgjørelse. 

Godtgjørelse til faste medlemmer av styret ble besluttet hevet til kr. 1500,- fra kr. 

1000,-. Det utbetales i forkant av neste generalforsamling. Forslaget var enstemmig. 

Punkt 7. Valg av nye styremedlemmer 

Rickard Sterner, Roald Heitmann og Bjørn Mathisen ble valgt inn i det nye styret. 

Generalforsamlingen hadde ingen innvendinger til de nye styremedlemmene. 

Pål Jacobsen ble valgt som revisor for grendelagets regnskap. 

Styret består av 

Hanne Ulfsryggen 53 styremedlem  1 år igjen 

Berit By  183 sekretær  1 år igjen 

Roald Heitmann 169 kasserer  gjenvalg 2 år 

Bjørn Mathisen 189 styreleder  gjenvalg 1 år 

Erik Sandøy  61 nestleder  1 år igjen 

Rickard Sterner 17 styremedlem  2 år igjen 

Grendelagutvalget består av 

Tone Minde  119 

Lill Tvedten  109 

Lene Fleischer 121 

Lise Nettli  165 

Mette Johansen 7 

Vi har ikke funnet noen kandidat til å være valgkomiteen. 


